
Styrelsen i Fröjel Fiberförenings svar på mo�on från Magnus Wiman

Magnus Wiman har i en mo�on �ll årsmötet föreslagit a� del av våra �llgodohavande på bank 
skulle placeras i värdepapper. Enligt förslaget 1 miljon kronor. Bankkontot är på 1,6 miljoner vid 
�den för bokslutet.

Styrelsens avser inte a� hantera medlemmarnas medel på det föreslagna sä�et.
Vi avser i stället a�, när översko� uppstår, hantera de�a genom återbetalning �ll medlemmarna
i form av betalningsfria månader som ske� �digare.
Föreningen behöver absolut ha en buffert för fram�da underhåll och akuta åtgärder på nätet. 
Storleken på den bufferten förbehåller sig styrelsen a� bedöma från �d �ll annan.

Styrelsen föreslår avslag på mo�onen �ll förmån för den sedan �digare beslutade ru�nen a� 
återbetala via avgi�sfria månader för våra kollek�va kunder och motsvarande belopp �ll de som är 
anslutna via individuella avtal.


